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Protokoll fra Norges Gymnastikk- og Turnforbunds ting 
Stavanger 29. – 30. april 2006 

 
 
SAK 1  Åpning og hilsningstaler 
 
SAK 2  Godkjenning av de fremmøtte representanter 
 
SAK 3 a) Godkjenning av innkallingen 

b) Godkjenning av sakslisten 
c) Godkjenning av forretningsorden 

 
SAK 4  Konstituering: 

a) Valg av dirigenter 
b) Valg av sekretærer 
c) Valg av 2 representanter til å underskrive protokollen 
d) Valg av minst 2 representanter til redaksjonskomite 
e) Valg av minst 2 representanter til reiseutgiftsfordelings-komite 
f) Valg av minst 3 representanter til tellekorps 

 
SAK 5  Behandle årsberetninger for 2004 og 2005 
 
SAK 6  Behandle styrets økonomiske beretninger og reviderte regnskaper 
 
SAK 7 A Behandle innkomne lovforslag: 
  1) Forbundsstyret:  Tilføyelser i § 11 punkt e og f 
  2) Forbundsstyret:  Endring i § 13 pkt. 10 a    
 
SAK 7 B Behandle innkomne forslag:   
  1) Forbundsstyret:   Obligatorisk loddsalg 

2) Asker Turnforening:  Talentsatsing 
3) Asker Turnforening:  Innføring av godtgjørelse for dommere ved 
         nasjonale konkurranser 

  
SAK 8  Tilsette statsautorisert revisor 
 
SAK 9  Fastsette kontingenter, avgifter og lisenser 
 
SAK 10 Behandle Langtidsplanen 2007 – 2010 
 
SAK 11 Behandle budsjett 2007 og 2008 
 
SAK 12 Tildeling av stipend fra Kretsenes jubileumsfond 
 
SAK 13 Valg ifølge lovene § 13, punkt 10. 
 
 
Sak 1  Åpning og hilsningstaler 
Kretslederen i Rogaland, Hege Hovland Skauby, ønsket alle velkommen til Rogaland og Stavanger, 
spesielt alle gjestene. Arrangementskomitéen som har stått bak arrangementet ble presentert, og 
hun ga uttrykk for at de gledet seg til selve gjennomføringen. Etter en kort historisk bakgrunn 
omkring Stavanger ønsket hun alle lykke til med tingforhandlingene. 
 
President Stig Nilssen ønsket velkommen til tingforsamlingen og innbudte gjester. Han presiserte 
at vi kan se tilbake på en tingperiode med stor aktivitet på mange plan, og håpet at helgen ville 
bidra til motivasjon for videre arbeid.  
 
Det var et minutts stillhet for de som har gått bort i perioden siden forrige forbundsting. 
 
Representanten fra Norges Idrettsforbund  og Olympiske Komite, Tove Paule, takket for at styret i 
Norges Gymnastikk- og Turnforbund (NGTF) støttet henne i forbindelse med valget til idrettsstyret, 
noe som førte til at hun gjorde et brakvalg. Hun var stolt av å kunne si at gym og turn 
representerer et av de store særforbundene. NGTF står overfor mange utfordringer og ikke minst 
forventninger. Vi bør minne hverandre litt om verdiene. Idrettsforbundets tall på medlemskap har 
passert en milepæl med over to millioner medlemmer. Selv om vi har en fin utvikling i 
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medlemstallene, så har vi fortsatt en stor utfordring når det gjelder ungdom mellom 13 til 19 år og 
voksne mellom 20 og 26 år. Frafallet mellom 13 til 19 år er fortsatt stort. Det er bra at NGTF økte 
egenkapitalen med over 550 000 kroner i 2004. På vegne av Idrettsstyret ønsket hun alle et godt 
og saklig ting. 
 
Representanten fra Rogaland Idrettskrets, Unn Birkeland, uttalte at å være etter Tove Paule, var 
som å hoppe etter Wirkola. Det føltes kjekt å kunne ønske velkommen til ting i Stavanger. 
Idrettskretsen har som mål å styrke forholdet til idrettslag. De setter fokus på verdiene glede, 
ærlighet, helse og fellesskap. Støtte og engasjement fra alle leddene i idretten er viktig. NGTF har 
som visjon at gymnastikk og turn skal være en idrett for alle. Dette vises i langtidsplanen for NGTF 
gjennom de ulike aktivitetskonseptene. Integrering av funksjonshemmede er også i fokus. Det er 
økning i aktivitetene og en positiv utvikling i økonomien. Det er et godt stevnetilbud med 
kretsturnstevner, landsturnstevner og gymnaestrada hvert fjerde år. Hun takket for invitasjonen og 
på vegne av Rogaland GTK ønsket hun et godt ting. 
 
Sak 2  Godkjenning av de fremmøtte representanter 
# 1, Stig Nilssen  
27 av 70 lag har meldt seg på til tinget etter fristen. Styret spør om noen er i mot at de som har 
meldt seg på for sent, får være stemmeberettiget på tinget.  
Vedtak: Tingdelegatene godkjennes. Tinget godtar at de som meldte seg på for 

sent får være fullverdige tingdelegater med stemmerett. Antall fremmøtte 
representanter med stemmerett ble da 124.  

 
I henhold til lovens § 11 har kontrollkomiteens medlemmer, valgkomiteens medlemmer, lederne i 
de andre tingvalgte komiteene, lederne i forbundsoppnevnte komiteer/ 
utvalg og forbundets revisor tale- og forslagsrett i saker som ligger innenfor deres arbeids-område. 
Forbundsstyret foreslo at det samme skulle gjelde for Norges Turnveteraner og Norges Kvinnelige 
Gymnastikk Veteraner da dette har vært en sedvane på de siste ting. Forbundsstyret foreslo videre 
at forbundets fagkonsulenter fikk talerett i saker som ligger innenfor deres arbeidsområde. I tillegg 
ble det foreslått at gjestene fikk talerett. 
Vedtak: Forslagene til forslags- og talerett godkjennes. 
 
Sak 3 a) Godkjenning av innkallingen 
Forbundstinget var i henhold til loven innkalt med 4 måneders varsel direkte til lagene og kretsene. 
Vedtak:  Innkallingen ble godkjent. 
 
Sak 3 b) Godkjenning av sakslisten 
# 117, Stig Rønne, Trondhjems Turnforening: 
Foreslår at vi flytter sak 9 før sak 7B da de har direkte konsekvenser for hverandre. 
 
# 1, Stig Nilssen, president: 
Trondhjems Turnforenings forslag er helt i tråd med forslaget som forbundsstyrets selv hadde 
planer om å fremme. 
 
# 24, Lise Mandal, Vestfold Gymnastikk- og Turnkrets: 
Kretslederne diskuterte dette på sitt møte forut for tinget. Forslag om at sakslisten står slik den 
opprinnelig er satt opp. 
 
Votering over Trondhjems Turnforening forslag.  
63 stemmer for. 55 stemmer i mot. 
Vedtak:  Trondhjems Turnforenings forslag ble vedtatt med 63 stemmer mot 55 

stemmer. 
 
Sak 3 c) Godkjenning av forretningsorden 
# 1 Stig Nilssen, president: 
En rettelse i saksdokumentet side 5: § 8 rettes til § 9. 
Vedtak:  Forretningsorden ble vedtatt med denne rettelsen 
 
Sak 4a) Valg av dirigenter 
Forbundsstyret foreslo Brit Øiesvold fra Fondsstyret og Leidulf Eide fra Måløy ILs Turngruppe som 
dirigenter. 
Vedtak:  Forbundsstyrets forslag ble vedtatt 
 
Sak 4b) Valg av sekretærer 
Forbundsstyret foreslo Torkell S. Seppola, Hermod Buttedahl, Marianne N. Eikeland og Marianne 
Granlund som fordeler arbeidet mellom seg. 
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Vedtak:  Forbundsstyrets forslag ble vedtatt 
 
Sak 4c) Valg av 2 representanter til å underskrive protokollen 
Forbundsstyret foreslo Hege Hovland Skauby fra Rogaland Gymnastikk- og Turnkrets og Jan 
Johannessen fra Mandals Turnforening. 
Vedtak:  Forbundsstyrets forslag ble vedtatt 
 
Sak 4d) Valg av minst 2 representanter til redaksjonskomité 
Forbundsstyret foreslo Linda Mikalsen fra Hordaland Gymnastikk- og Turnkrets, Morten Karlsen fra 
Buskerud Gymnastikk- og Turnkrets og Eva Sunde fra Asker Turnforening. 
Vedtak:  Forbundsstyrets forslag ble vedtatt 
 
 
 
Sak 4e) Valg av minst 2 representanter til reiseutgiftsfordelingskomité 
Forbundsstyret foreslo forbundsadministrasjonen. 
Vedtak:  Forbundsstyrets forslag ble vedtatt 
 
Sak 4f) Valg av minst 3 representanter til tellekorps 
Forbundsstyret foreslo Anne Ma Thorsen fra Lovkomiteen, Svein Hagberg fra Utstyrs- og 
anleggskomiteen, Bente Bjanes fra Teknisk komité RG og Elin Hjartåker fra Teknisk komité 
sportsdrill. 
Vedtak:  Forbundsstyrets forslag ble vedtatt. 
 
President Stig Nilssen ga ordet til dirigentene: 
# 143 Leidulf Eide takket på vegne av Brit Øiesvold og seg selv for tilliten. 
Han presiserte at i henhold til vanlig praksis når det gjelder forretningsorden, vil forbunds-styret og 
komitélederne få anledning til å svare på spørsmål uten at det går ut over taleretten deres. 
 
Sak 5 Behandle årsberetninger for 2004 og 2005 
# 1 Stig Nilssen, president:  
Arbeidet i tingperioden vi nå har lagt bak oss, har blant annet tatt utgangspunkt i langtids-planen 
som ble vedtatt på forbundstinget i 2004. NGTFs fokus i tingperioden 2004-2006 har vært å 
tilrettelegge for et størst mulig aktivitetsnivå i lagene. Vi har derfor jobbet etter en 
aktivitetsstrategi med tre hovedpunkter: 
 
1. Fortsette å satse på breddekonseptene Gymlek, Idrettens Grunnstige, Salto og Turbo God 
trening for å øke antall medlemmer. 
2. Øke antall konkurranseutøvere bl.a. ved å tilby attraktive konkurranseformer samt konkurranser 
med lav terskel der alle kan delta. 
3. Legge til rette for en toppidrettssatsning innen apparatturn for menn. 
 
Hvis vi ser på de ti største idrettsgrenene i Norge i dag, fotball, ski, golf, håndball, gym- og turn, 
friidrett, gang, svømming, kampsport og volleyball, så er en fellesnevner at alle satser både på 
bredde-, konkurranse- og toppidrett. Ser vi internasjonalt så er vi med i en stor turnfamilie som i 
verdenssammenheng teller til sammen 30 millioner gymnaster. Det internasjonale forbundet satser 
tungt både innen bredde-, konkurranse- og toppidrett. Vår aktivitetsstrategi er derfor i tråd med 
hva som skjer innen vår idrett i andre land, og også hva som skjer i de største idrettene her i 
Norge. 
 
I tillegg har det kontinuerlig vært jobbet for å skape best mulig rammebetingelser for vår idrett 
gjennom fokus på en effektiv organisasjon, god økonomistyring, økning av inntektssiden, bedring 
av utstyr- og anleggssituasjonen, høyning av utdanningsnivået blant trenere, ledere og dommere 
og markedsføring av aktivitetene. Vi føler at utviklingen går i riktig retning på mange av disse 
feltene, selv om mye arbeid selvsagt gjenstår.  
 
Å utvikle og videreutvikle trenings- og konkurransekonsepter har vært en viktig oppgave også i 
denne tingperioden. Hensikten er hele tiden å utvikle hjelpemidler (for eksempel instruktør- og 
utøverhefter og DVD-er med øvelsesutvalg) som skal gjøre det lettere for lagene å begynne med 
nye aktiviteter – dette gjelder både på bredde- og konkurransesiden. 
På denne måten får NGTF en rolle som tilrettelegger av aktivitet og er samtidig en aktør som kan 
bidra med faglig spisskompetanse. Aktivitets- og konkurranseoppleggene utvikles og videreutvikles 
på sentralt hold av faglige dyktige folk som har sitt daglige virke i aktivitetene. 
Kompetanseoverføring er en stadig viktigere del av vår virksomhet. Det er grunnen til at det har 
vært jobbet mye med såkalte kurslærerteam i ulike aktiviteter som driver oppsøkende virksomhet 
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ved å besøke lagene og ha gjestetreninger og samlinger. Dette gjelder både på bredde- og 
konkurransesiden. 
 
Totalt sett har det i tingperioden vært en medlemsøkning på ca. 2000 medlemmer. Det betyr at 
medlemstallet ved utgangen av året var ca. 77.400. I 2005 har det imidlertid vært noe nedgang i 
medlemsmassen blant ungdom og voksne medlemmer over 20 år i forhold til året før. Her må det 
også skytes inn at det ikke er helt relevant å sammenligne aktivitetstall i 2004 og 2005, fordi 
Norges idrettsforbund har spisset begrepet for hva vi legger i aktivitet. Det bør derfor være grunn 
til nøktern optimisme fordi breddekonseptene er gode produkter som gir deltakerne både 
utfordringer, spenning og følelse av mestring. I tillegg er det mange spennende stevner og 
festivaler som både ungdomstropper og voksne tropper har mulighet til å delta på. Med økt fokus 
på markedsføring og ikke minst utdanning har vi god tro på at 2006 vil vise et økende medlemstall 
både blant barn, ungdom og voksne. Det er også gledelig å se at antall lisensierte 
konkurranseutøvere viser en stigende tendens.  
 
Toppidrettssatsningen innen turn menn har i hele perioden hatt høy prioritet med særlig vekt på å 
bygge opp et tilstrekkelig økonomisk fundament. Grunnlaget for å ta i bruk toppidretts-modellen 
slik den ble vedtatt på forbundstinget i 2004 er kommet et langt skritt nærmere realisering. 
 
NIFs generalsekretær starter mange av sine innlegg og foredrag ved å snakke om idrettens 
verdier. Dette gjør han ikke fordi det høres pent ut og er politisk korrekt, men fordi idretten har så 
mange positive sider og verdier som det er viktig å ta vare på, fremheve og lede etter. I 
lederutdanningen for lagene som skal igangsettes til høsten vil derfor også idrettens verdier bli 
grundig behandlet.  
 
Til slutt vil jeg benytte anledningen til å takke alle for den enestående frivillige innsatsen som 
nedlegges for vår idrett. I tillegg skal vi også være klar over at vi har ansatte både på lag- krets- 
og forbundsnivå som i mange tilfeller gjør en arbeidsinnsats langt utover det de får betalt for. 
Mange har yrket mer eller mindre som en livsstil. Det er viktig at vi som frivillige tillitsvalgte vet å 
verdsette dette. 
 
Som konklusjon vil jeg si at vi har et stort spekter med aktiviteter for alle nivåer og alle 
alderstrinn. Dette skal vi være veldig stolte over. Vi skal vite å markedsføre vår idrett i ulike 
sammenhenger - både på arbeidsplasser og overfor venner og kjente. Samarbeid og respekt for 
alle våre aktiviteter vil skape en stadig større grad av en ”vi-organisasjon” som gjør at vi vil 
bevege oss i riktig retning.  
 
Forsamlingen gikk deretter over til å behandle de enkelte beretningene. 
 
Styrets beretning 2004-2005 
Ingen kommentarer. 
 
Beretning turn kvinner 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
 
Beretning turn menn 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
 
Beretning Rytmisk Gymnastikk 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
 
Beretning troppsgymnastikk 2004 
# 60, Vibece Hobbelstad, Hokksund Turnforening: 
Rettelse i 3. og 5. avsnitt side 34. Det bes om at Hokksund rettes til Hokksund Troppsturn. Dette 
for å skille mellom Hokksund Troppsturn og Hokksund Turnforening som er to forskjellige 
foreninger fra samme sted.  
 
Beretning troppsgymnastikk 2005 
Ingen kommentarer. 
 
Beretning sportsdrill 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
 
Beretning gymnastikkhjul 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
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Beretning trampoline 2004 – 2005 
Ingen kommentarer. 
Beretning barne- og ungdomskomiteen 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
Beretning stevne- og oppvisningskomiteen 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
Beretning utdanning 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
Beretning utstyrs- og anleggskomiteen 2004 og 2005 
Ingen kommentarer. 
Beretning Turbo god trening komiteen 2004 -2005 
Ingen kommentarer. 
Rapport Norges Turnveteraner 
Ingen kommentarer. 
Rapport Norges Kvinnelige Gymnastikkveteraner 
Ingen kommentarer. 
 
# 116, Børge Johansen, Tromsø Turnforening: 
Hvorfor er det så mange utskiftninger i komiteene? 
 
# 1, Stig Nilssen, president: 
Det er nå ca. 50 personer som sitter i forbundets komiteer. Det er krevende å sitte i forbundets 
komiteer, noe som fører til at det i løpet av en tingperiode vil forekomme utskiftninger blant annet 
ved oppnevning av komiteer til nye perioder. Det er styrets mål er å ha størst mulig kontinuitet i 
komiteene og dette vil vektlegges fremover ved å ha best mulig kontakt i tingperioden. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
# 23, Rune Reinertsen, Vest-Agder Gymnastikk- og Turnkrets 
 
Følgende rettelser ble levert inn til sekretariatet: 
Side 17; 
3. avsnitt:  Lisa Marie Løseth er fra område 6. 
Side 70; 
5. – 6. mars:  Ingen representant fra forbundsstyret. 
9. april:  Representant fra forbundsstyret under NM RG lag junior, Veslemøy Viervoll 
Side 122; 
Nasjonal klasse junior, 1964, Lagstilhørighet er Laksevåg 
Side 123;  
Vinner i RG, individuelt senior, 1985 – 1989. Lagstilhørighet er Siv GF 
Vinner i RG, individuelt senior, 1990. Lagstilhørighet for Stine Østvold er Siv GF 
Side 124;  
Individuelt junior, 1984 -1986 og 1990. Lagtilhørighet er Siv GF 
Vedtak:  Årsberetningen ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 6 Behandle styrets økonomiske beretninger og revidert regnskap 
# 142, Øistein Leren, Generalsekretær 
Han redegjorde for de generelle utviklingstrekk innen IT-kostnader, husleie og 
merverdiavgiftskompensasjonen som har vært i perioden. Det samme ble gjort for de ulike typene 
av tilskudd som NGTF mottar fra NIF. Generalsekretæren redegjorde også utviklingen i 
medlemstallet og lisenser, og sponsor og provisjoner.  
 
Generalsekretæren redegjorde også grundig for regnskapet for Landsturnstevnet 2005. Det ble 
også gjort rede for sammenhengen mellom det ordinære driftsregnskapet og det formelle 
årsregnskapet. 
 
2004 Resultatregnskap, balanse, noter, revisors beretninger  
Ingen kommentar 
2005 Resultatregnskap, balanse, noter, revisors beretninger  
Ingen kommentar 
Kontrollkomiteens beretning 2004 og 2005 
Ingen kommentar 
Fondsregnskap NKGV 2004 og 2005 
Ingen kommentar 
Vedtak:  Styrets økonomiske beretninger og reviderte regnskaper for 2004 og 2005 

ble godkjent. 
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# 129, Brit Øiesvold 
Nr. 17, Heidi Holm har gått for dagen. Karin Michaelsen går inn i hennes sted. 
Det må også foretas endringer i tellekorps på grunn av avreiser: 
# 134, Elin Hjartåker byttes med # 137, Laila Edvardsen på lørdag 
# 132, Bente Bjanes byttes med # 135, Grete Lauritsen på søndag. 
 
Sak 7 A Behandle innkomne lovforslag 
Antall stemmeberettigede: 124 
 
Forbundsstyret foreslo: 
Forslag 1: Tilføyelser i § 11, punkt e og f.  
Det har i løpet av tingperioden vist seg nødvendig å regulere gjennom NGTFs lov 
veteransammenslutningene NKGV og NTV sin tilknytning til organisasjonen. Forbundsstyret 
fremmer følgende forslag til endring § 11, punkt e og f. slik at teksten blir: 

Videre møter uten stemmerett, men med tale- og forslagsrett i de saker som ligger 
innenfor utvalgets/komiteens arbeidsområde: 
a) Kontrollkomiteens medlemmer 
b) Valgkomiteens medlemmer 
c) Leder i andre tingvalgte komiteer 
d) Leder i forbundsoppnevnte komiteer/utvalg 
e) Leder i sammenslutningen NKGV  
f)  Leder i sammenslutningen NTV 
g) Revisor 

 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
Hun gikk igjennom forslaget og begrunnelsene for denne tilføyelse i paragraf 11, punkt e og f. 
 
Votering over forslag 1 – tilføyelser i paragraf 11, pkt e og f: 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
Forbundsstyret foreslo:  
Forslag 2: Endring i § 13, punkt 10 a. 
 
10. Foreta følgende valg:   
a. Forbundsstyre bestående av president, visepresident, 3 styremedlemmer og 2 varamedlemmer 

 
Begrunnelse: 
Med bakgrunn i at Norges Idrettsforbund/Olympiske komite ikke godkjente at forbundsstyret har 
kun styremedlemmer og ingen varamedlemmer, foreslås det å gå tilbake til tidligere  ordning. 
 
NIF’s Lovutvalg mener at basis lovnorm krever at det skal velges minst ett varamedlem. I den 
angjeldende sak anses det også formålstjenlig med valg av minst ett varamedlem, siden NGTFs 
forbundsstyre kun består av syv styremedlemmer. NGTFs henvisning til at idrettsstyret ikke har 
varamedlemmer, anses av NIFs lovutvalg å ikke være relevant, idet NIFs lov ikke stiller krav om 
valg av varamedlemmer til idrettsstyret. 
 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
Hun gjennomgikk forslaget og bakgrunn for at saken tas opp igjen selv om avslaget fra NIF 
egentlig betyr at gjeldende lov er den samme som det forbundsstyret nå foreslår. Saken var også 
oppe til behandling på forrige forbundsting. 
  
I brevet fra NIF, hvor det som ble vedtatt på forbundstinget i 2004 ble avslått, ble det understreket 
at det må være minst to varamedlemmer i og med at teksten i lovnormen for særforbund opererer 
med flertallsformen. Ut ifra praksis og arbeidsform i styret, hvor alle deler på arbeidsoppgavene ut 
ifra kompetanse og interesse, anser ikke styret det nødvendig å utvide antall styremedlemmer ut 
over det antall som framgår av lovteksten. 
 
Oddrun Vabø rettet også opp forslagsteksten i saksdokumentene side 6, hvor tallet 3 mangler foran 
ordet styremedlemmer.  
 
# 107 Erik Skar, Stord IL 
Forbundsstyrets forslag stemmer ikke overens med begrunnelsen der de sier at det vil være 
formålstjenelig med valg av minst ett varamedlem.  
Stord Idrettslag foreslår en endring av antall styremedlemmer i forbundsstyret. 
§13 pkt 10a 
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Forbundsstyret skal bestå av: president, visepresident, 5 styremedlemmer og nødvendig antall 
varamedlemmer (2). 
 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
I brevet fra NIF, hvor det som ble vedtatt på forbundstinget i 2004 ble avslått, ble det understreket 
at det må være minst to varamedlemmer i og med at teksten i lovnormen for særforbund opererer 
med flertallsformen. Ut ifra praksis og arbeidsform i styret, hvor alle deler på arbeidsoppgavene ut 
ifra kompetanse og interesse, anser ikke styret det nødvendig å utvide antall styremedlemmer ut 
over det antall som framgår av lovteksten. Det vil også ha en økonomisk konsekvens å velge inn 
flere styremedlemmer. Varamedlemmene møter på alle styremøtene, men kan i hht loven ikke ha 
stemmerett. 
 
# 118 Britt Mellegaard, valgkomiteen 
Hun siterte NIFs lov paragraf 2-15, hvor det framgår at en endring i loven først trer i kraft etter at 
NIF har godkjent endringene. I forbindelse med det forestående valget vil det bety ved neste 
forbundsting. 
 
# 107 Erik Skar, Stord IL 
NGTF er en stor organisasjon, og har et forholdsvis lite styre.  
 
# 116 Børge Johansen, Tromsø Turnforening 
Han uttrykte støtte til forslaget som ble framsatt av # 107, Erik Skar, Stord. 
 
# 128 Anne Ma Thorsen, Lovkomiteen 
Den loven som gjelder er den vi har hatt før. Det som ble vedtatt på forrige ting er ikke gyldig. Nye 
vedtak gjelder fra NIF har godkjent endringene. Vi kan velge så mange styremedlemmer vi vil. 
 
# 103 Siv Ueland Fjeld, Stavanger Turnforening 
Med styrets forslag vil demokratiet være dårlig ivaretatt. Støtter Stords forslag. 
 
# 136 Anniken Tinn, Barne- og ungdomskomiteen 
Hvilke økonomiske konsekvenser har det å utvide styret? 
Hvordan løser vi det praktiske problemet hvis lovendringen først godkjennes i september? Hvem 
skal stå på vent? 
 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
Det er vanskelig å gi eksakte tall, men det vil opplagt koste en del å ha to ekstra styremedlemmer 
som skal møte på alle møter. Syv medlemmer totalt er nok til å løse oppgavene. De to 
varamedlemmene vil tradisjonelt møte på møtene med talerett. Slik vi tolker NIFs brev kan vi 
velge hvor mange styremedlemmer vi skal ha, og det vil ikke være noe problem å få det godkjent i 
idrettsstyret. 
 
# 117 Stig Rønne, Trondhjems Turnforening 
Det står ingen steder at varamedlemmene skal møte på styremøtene. Varamedlemmene kan være 
på vent. 
 
# 39 Atle Bolstad, Bolstadøyri Turnlag 
Vi har vedtatt styrets beretninger for 2004 og 2005 uten innvendinger i fht styrets arbeid. Poenget 
med å behandle styrets beretning er å gi anledning til å gi tilbakemeldinger på styrets arbeid. Det 
har heller ikke fremkommet noe behov fra forbundsstyret om utvidelse. 
 
# 59 Sigmund Løkensgard, Hokksund Turnforening 
Vedr problemstilling rundt når vedtaket er gyldig fra: Hvis vi følger forbundsstyrets forslag unngår 
vi problemstillingen med godkjennelse av NIF ettersom det er den gjeldende loven. 
 
# 1 Stig Nilssen, President 
Vi har hatt god erfaring med å ha med varamedlemmene med på alle møter slik at de er fullt 
informert. Vi ønsker fortsatt å beholde det antall styremedlemmer og varamedlemmer vi har. 
 
# 107 Erik Skar, Stord IL 
Ved å øke til 5 styremedlemmer behøver det ikke å bli dyrere hvis man ikke innkaller 
varamedlemmene. Det er viktig at det er 5 styremedlemmer som har stemmerett. 
 
# 101 Jørgen Skar, Stavanger Turnforening 
Vi har i dag 5 styremedlemmer med stemmerett, det er drastisk å frata to av disse stemmeretten. 
Støtter forslaget fra Stord IL. 
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# 18 Hege Skauby, Rogaland krets 
Det er viktig å bygge på positive erfaringer, og det er viktig å se helheten, varamedlemmene bør 
derfor stille på møtene. 
 
# 91 Paul Hetland, Sandnes Turnforening 
NGTF er en stor organisasjon, og av den grunn støttet han forslaget fra Stord.  
 
# 118 Britt Mellegaard, Trondhjems Turnforening 
Reduksjonen i antall styremedlemmer skjedde på tinget i 1988. Jeg har dårlig erfaring med 
varamedlemmer som ikke får møte på styremøtene. Man øker ikke kompetansen i styret ved å 
utvide med antall styremedlemmer hvis man ikke innkaller varamedlemmene. Støtter styrets 
forslag. 
 
# 31 Guro Sandnes, Arendals Turnforening 
Har ikke hørt noen klare argumenter for å utvide styret. Hva er argumentet for å utvide styret? 
 
# 15 Willy Skogø, Nord-Trøndelag krets 
Valg må foretas med hjemmel i den gjeldende loven. Vi kan ikke vedta en lovendring og bruke den 
allerede i dag. 
 
# 5 Tom Thingvold, forbundsstyret 
Det er ikke så veldig mange avstemminger i styret. Men vi har mange konkurransegrener og 
mange breddekonsepter. Kostnadsmessig snakker vi om 10-15 tusen kroner pr år pr ekstra 
styremedlem. 
 
# 116 Børge Johansen, Tromsø Turnforening 
Vi synes at varamedlemmer skal møte. Hovedargumentet for å utvide er at det er mange oppgaver 
og at det vil styrke demokratiet. 
 
# 47 Terje Heen, Fredrikstad Turnforening 
Vedtaket vi hadde sist ble ikke godkjent. Jeg har sittet i styret selv, og den foreslåtte 
sammensetningen fungerer godt. Støtter forbundsstyrets forslag. 
 
# 136 Anniken Tinn, Barne og ungdomskomiteen 
Loven gjelder ikke før den er vedtatt av NIF. Slik er det etter norsk lov og slik må det være her og. 
 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
Vi må ta opp saken fordi vedtaket på forrige ting ikke ble godkjent. 
 
Votering: 
Forslag fra Stord Idrettslag 
§13 pkt 10a 
Forbundsstyret skal bestå av: president, visepresident, 5 styremedlemmer og nødvendig antall 
varamedlemmer (2). 
Forslaget falt mot 17 stemmer.  
 
Vedtak: Forslaget fra forbundsstyret samsvarer med det som står i loven og 

trenger derfor ikke å stemmes over. 
 
Sak 7 B Innkomne forslag 
 
1) Forbundsstyret foreslår: Obligatorisk loddsalg 
Forbundsstyret foreslår at det startes opp et forbundslotteri fra og med 2007. Hvert lag 
pålegges å selge 1,5 lodd á kr. 25,- pr.medlem. Forslaget trekkes dersom forbundstinget 
 vedtar den foreslåtte økningen i forbundsavgiften. 
 
# 4 Ole Ivar Folstad, forbundsstyret 
Forbundsstyret trekker saken på bakgrunn av vedtaket i sak 9 som i henhold til vedtaket i sak 3b 
ble behandlet før sak 7. 
 
2) Asker Turnforening foreslår: Talentsatsing 
 
Vi foreslår at NGTF starter en satsing på de FÅ spesielle talentene som finnes innen forbundets 
konkurransegrener.  I forbindelse med toppidrettssatsingen turn menn, skal det tilrettelegges for 
toppidrett.  Dette innebærer at en LITEN gruppe utøvere, KUN de som utmerker seg som talenter 
utenom det vanlige fra andre grener får ta del i denne delen av satsingen. 
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Begrunnelse:  
Vi mener det er viktig for NGTF å ta vare på de utøverne som viser spesielle kvaliteter også i andre 
grener. Totalt sett har NGTF få utøvere som kan betegnes som toppidrettstalenter.  Siden turn 
menn nå er i gang med toppidrettssatsing, mener vi at man kan utnytte ressursene enda bedre 
ved å også lage et tilbud til de spesielle talentene fra andre grener.  Vi tror dette kan være sunt 
både for turn menns egne utøvere, og for utviklingen av de andre grenene. 
  
Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyret støtter ikke forslaget. 
 
Begrunnelse: 
Spørsmålet om en talentsatsningsgruppe har vært vurdert tidligere i prosessen vedrørende 
toppidrettssatsning, og konklusjonen den gang ble at man skulle prioritere kun én gren. Det vil 
likevel være slik at man ser for seg at hele forbundet skal dra nytte av den kompetanse og de 
muligheter som skapes, men forbundsstyret ser det ikke som naturlig at det opprettes en offisiell 
talentsatsningsgruppe nå. Dette både på bakgrunn av økonomi og at det er viktig å holde fokus på 
forbundstingets beslutning om toppidrettssatsning i turn menn. Dog vil det i den nye 
langtidsplanen være lagt inn forventning om at den kompetansen forbundet opparbeider og skaffer 
seg gjennom arbeidet innenfor satsningsgrenen, også skal komme øvrige deler av forbundet til 
gode. Det vil også være et konstant fokus på å utnytte de ressursene vi nå trekker til oss på en 
maksimal måte, og slik sett kan det bli rom for å utnytte ledig kapasitet også for andre grener. 
Men forbundsstyret mener det er for tidlig å bestemme noe i forhold til dette på bakgrunn av den 
informasjon man rår over pr. i dag, og den tidlige fase toppidrettssatsningen er i.  
 
# 33 Trine Groven, Asker Turnforening 
Det vil være nyttig å ta med andre talenter. Turn menn hadde 40 deltakere i nasjonal 
rekruttkonkurranse i 2005. Det kan tenkes det finnes talenter i andre grener. 
Toppidrettssatsningen hviler på noen få unge skuldre. Vi snakker om noen få utøvere i året. Kan de 
ikke tas inn i varmen? Vi ønsker at de får ta del i medisinsk støtteapparat, basistrening, 
kosthold/ernæring, tilrettelagt skolegang mv. Forbundet har 33 000 unge jenter og bare 13 000 
gutter. Vi ønsker å omdisponere noe. 
 
# 2 Veslemøy Viervoll, visepresident 
Forbundsstyret ønsker at den kompetansen som vi får gjennom satsingen på Turn menn skal 
komme de andre grenene i vårt forbund tilgode, men støtter ikke forslaget, da det er for tidlig. 
Økonomien gir ikke mulighet til å starte med dette nå. Satsingen på Turn menn er i en 
oppstartfase, og vi må først få noen erfaringer.  Dette forhindrer ikke at de andre grenene vil bli 
trukket med når det er naturlig i prosessen. 
 
# 97 Arild Flobak, Skjeberg Turnforening 
Hørte presentasjonen på åpent forum. I Skjeberg har vi et kjempetalent. Hun er Norges beste 
senior etter 2 måneder i seniorklassen. Skjeberg har gjort hva de kan for å hjelpe henne dit hun er 
i dag. Men for å ta steget videre må vi ha hjelp. Det er en naturlig oppgave for forbundet å hjelpe 
de aller største talentene videre. Jenta sier: ”Jeg vil bli god, og jeg vil vite hvor god jeg kan bli” Er 
det ok å svare at da må du vente i 10 år, eller det er synd du ikke er mann? Ber om støtte til Asker 
turn i deres forslag om å slippe de få unike talentene inn i varmen. 
 
# 136 Anniken Mellegård Thinn, Barne- og ungdomskomiteen 
Da vi snakket om økonomi var det noen som sa at vi må være tålmodige. Turn menn har langt 
igjen til toppen, og det er for tidlig å utvide allerede nå. Noen spurte: Har vi råd til å ikke ta dem 
inn? Svaret er: Vi har ikke råd til å ta dem inn. 
 
Votering over Asker Turns forslag: 
Vedtak: Forslaget falt mot 12 stemmer. 
 
3)  Asker Turnforening foreslår: Godtgjørelse til dommere i nasjonale konkurranser 
Vi foreslår at NGTF innfører en godtgjørelse til dommere i nasjonale konkurranser. (Eks. kr. 250,- 
for halv dag, kr. 500,- for hel dag) 
 
Begrunnelse:  
De fleste andre forbund gir dommerne et honorar av varierende størrelse. Med tanke på fremtidig 
rekruttering av nye dommere, tror vi det er nødvendig at NGTF vurderer dette. Slik det er nå i 
noen grener er det enkelte klubber som er flinke til å rekruttere dommere, og bruker ressurser på 
dette, mens andre klubber ikke har dommere og ”sparer ” ressurser på det. 
Økonomi: Vi foreslår at midlene til dommergodtgjørelse vurderes tatt fra:  
1) Økt konkurranselisens, eller 2) En ny startlisens for klubber. 
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Forbundsstyret innstilling: 
Forbundsstyret støtter ikke dette forslaget.  
 
Begrunnelse: 
Forbundsstyret ser den positive tanken i å gi honnør til denne viktige gruppen av ledere innen vårt 
forbund, men mener dette vil gi en for høy kostnad for lagene. Forbundsstyret ser det ikke som 
aktuelt å øke konkurranselisensen med begrunnelse om å begynne å honorere dommere på 
nasjonale konkurranser. En foreløpig beregning av kostnadene knyttet til forslaget tilsier en total 
kostnad på ca. 500.000,- pr år når man tar i betraktning alle konkurransegrenene.  
 
Forbundsstyret ønsker heller ikke å innføre dette som en økt startavgift for lagene i forbindelse 
med konkurranser. Forbundsstyret er av den oppfatning at det er viktig å søke andre former for 
anerkjennelse av den viktige jobben, enn honorar. 
 
# 32 Eva Sunde, Asker Turnforening 
Vi har et reglement i RG under stadig endring, noe som stiller store krav til dommerne. Kravene til 
dommerne blir ekstra høye av at det er subjektiv bedømming, og det koster for klubbene å 
utdanne dommere. Andre forbund har godtgjørelse for sine dommere. Vi foreslår å øke 
konkurranselisensen for å kunne honorere dommerne. 
 
# 5 Tom Thingvold, forbundsstyret 
Kostnadsoverslag viser at forslaget vil utgjøre en kostnad på ca. 500.000,- basert på 60-70 
konkurranser med 4-10 dommere i to dager. Konkurranselisensen er allerede vedtatt, og en økning 
medfører omarbeiding av budsjettet. Forslaget rokker også ved dagens prinsipper, der dommere 
dekkes av arrangør gjennom startkontingenter. Forslaget vil også medføre økt administrasjon, og 
en økt startavgift fører til økt kostnad for lagene. 
 
# 83 Morten Bråten, Oslo Turnforening 
Dommere er viktige for å stimulere konkurranseaktiviteten. Det er også misforhold mellom praksis 
på forbunds- og kretsnivå. Kanskje man kan nedsette en utredningskomité? Oslo Turn hjelper 
gjerne til med utredningen. 
 
Forslag: 
Oslo og Akershus Gymnastikk og turnkrets og Oslo Turnforening ber det nye Forbundsstyret 
nedsette en tverrfaglig gruppe som bør jobbe med dommerhonorar. I dag gis det ikke honorar for 
nasjonale konkurranser, mens flere av kretsene gir honorar for kretskonkurranser. 
Lagskonkurransene vet vi lite om. Målet må være å få en tverrfaglig struktur på dommerhonorarer, 
slik vi finner det i nesten alle andre idretter. Forbundsstyret gis fullmakt til å iverksette 
dommerhonorarer etter utredningen fra den nedsatte gruppa. 
 
# 134 Elin Hjartåker, Sportsdrill komiteen 
Støtter Askers forslag. I sportsdrill har vi 1 dommersett med 3 dommere. Vi har 3 konkurranser i 
året. Vi har alltid problemer med å få dommere. Unge dommere velger å jobbe i helgene isteden 
for å dømme hvor de ikke får noe betalt. Det blir stadig flere utøvere. Dette fører til lengre 
konkurranser og behov for to dommersett. Det er viktig med betaling for å rekruttere dommere. 
Mangelen på dommere går ut over gymnastene og lagene. 
 
# 117 Stig Rønne, Trondhjems Turnforening 
Det er viktig å få med flest mulig ungdommer på konkurranse. Blir det dyrere å reise på 
konkurranse kan de reise på færre konkurranser. De fleste som er dommere gjør det ikke for å 
tjene penger på det. Det burde være honorar, men i verste fall går det ut over klubbene som må 
betale. Vi ønsker å holde det på dagens nivå. 
 
# 70 Trude Riple, Laksevåg Turn 
Vi har lyst til å støtte Asker, men det er stor forskjell på de ulike grenene. Sist vi arrangerte 
konkurranse i troppsgymnastikk hadde vi fint hatt råd til å betale dommerne, men ikke da vi 
arrangerte konkurranse i gymnastikkhjul. Vi synes Morten Bråtens forslag om å utrede dette til 
neste ting er bra. Det er noen utgifter med å være dommer, og det er klart det ville vært greit å få 
et lite tilskudd. Forbundsstyret nevner andre insentiver for å takke dommerne. Hva har de tenkt 
her? Kunne det vært en idé å bruke de nye leverandørene til forbundet til å utruste dommerne? 
 
# 51 Kristin Gilbert, Hammer Turn 
Støtter Asker Turn. Det er andre forbund som har dommerhonorarer, og vi kan ikke fortsette å tro 
at alt skal skje på frivillig basis. Dersom Askers forslag ikke går igjennom, vil vi støtte forslaget fra 
Oslo Turn. 
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# 28 Kjell Harald Kvande, ATIF 
Dommere er viktig, Turn menn er viktig, gymnaster er viktig, trenere er viktig, frivillig arbeid er 
viktig. Vi ser også at vi må lønne noen. Forslaget er en godtgjørelse. Hva legger vi i dette?  Vil vi gi 
lønn? Vil vi gi en kompensasjon? Ja, men ikke lønn. Det er viktig å gi en liten godtgjørelse for å 
beholde dommerne. Støtter forslaget til Oslo Turn. 
 
# 130 Birgit Vallestrand, Teknisk komité turn kvinner 
De utøverne som skal bli bedømt tar sine oppgaver veldig seriøst. Da er det viktig at dommerne 
gjør det samme. Støtter Oslo Turns forslag. Dommerutdannelse er en viktig del av Langtidsplanen. 
Kanskje kursene kunne vært gratis? Vi må sikre at vi har kompetente dommere. 
 
# 32 Eva Sunde, Asker Turnforening 
Ære være idealister og dugnadsånd, men vi må forholde oss til virkeligheten. Utøvere i andre 
forbund betaler langt mer i konkurranselisens enn i NGTF. Vi må i hvert fall utrede mulighetene. 
 
# 107 Erik Skar, Stord IL 
Jeg har dømt i mange år uten å få betalt, men har allikevel alltid vært godt forberedt. Vi kan 
uansett ikke kompensere for den tiden det tar, noen ganger må man ta fri hele arbeidsdager for å 
reise på konkurranser. Det ville være fint om vi kan finne en måte å gi en liten belønning, men ut 
over det støtter jeg forbundsstyrets innstilling. 
 
# 1 Stig Nilssen, President 
Forbundsstyret støtter også forslaget til Oslo Turn og OAGTK under forutsetning av at det også tas 
inn at det kan være andre former for godtgjørelse. 
 
I tillegg hadde følgende ordet: 
#17 Heidi Holm, OAGTK 
# 22 Jørn A. Noreng, Troms krets 
 
Forslag til votering fra Oslo Turn og OAGTK, med tilføyelse fra forbundsstyret: 
Oslo og Akershus Gymnastikk og turnkrets og Oslo Turnforening ber det nye Forbundsstyret 
nedsette en tverrfaglig gruppe som bør jobbe med dommerhonorar og / eller andre former for 
anerkjennelse. I dag gis det ikke honorar for nasjonale konkurranser, mens flere av kretsene gir 
honorar for kretskonkurranser. Lagskonkurransene vet vi lite om. Målet må være å få en tverrfaglig 
struktur på dommerhonorarer, slik vi finner det i nesten alle andre idretter. Forbundsstyret gis 
fullmakt til å iverksette dommerhonorarer og / eller andre former for anerkjennelse etter 
utredningen fra den nedsatte gruppa 
Votering: Enstemmig vedtatt 
 
Sak 8 Tilsette statsautorisert revisor 
 
Forbundsstyret foreslår: 
Firmaet NORAUDIT DA  engasjeres som revisor for Norges Gymnastikk- og Turnforbund i 
tingperioden 2006 - 2007. Dybwad Revisjon DA er nå en del av NORAUDIT DA. 
Forbundsstyret får fullmakt til å fastsette honorar. 
 
Begrunnelse: 
Forbundsstyret er svært fornøyd med samarbeidet slik det fungerer pr. idag og ser ingen grunn til 
å foreslå endringer så lenge alt fungerer tilfredsstillende for begge parter. 
 
# 134 Øistein Leren, Generalsekretær 
Noraudit gjør en grundig og god jobb, og vi ønsker derfor å beholde dette firmaet. 
 
Votering:  Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Sak 9 Fastsette kontingenter, avgifter og lisenser 
I henhold til vedtak i sak 3 ble denne behandlet før sak 7. 
Forbundsstyret foreslår: 

På bakgrunn av de prioriteringer som ligger til grunn for langtidsbudsjettet for 2007 – 2008 
fremmer styret følgende forslag overfor forbundstinget i 2006.  

• Trenerlisensen økes til kr. 350,- pr. år med virkning fra sesongen 2007 – 2008.  

• Forbundsavgiften økes med kr. 10,- i alle alderskategorier, 



12 

Barn 0-12 år:  Kr. 40,- 
Ungdom 13-19 år: Kr. 60,-  
Voksne:  Kr. 75,- 

Beløpene på dagens konkurranselisens videreføres med kr. 70,- 150,- 135,- i de ulike kategoriene. 
Beløpene er ikke koblet mot forbundsavgiften. 
Forbundsstyret gis anledning til å innføre endringer i satsene for trener- og konkurranselisens i tråd 
med prisendringer på tilhørende kostnader. Endringer i disse satsene skal være vedtatt senest 3 
måneder før ny lisensperiode. 
 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
Kostnadene i langtidsbudsjettet er knyttet opp mot oppgavene i Langtidsplanen. Det er lagt til 
grunn 5% økning i medlemsmassen, 10% økning i lisensierte konkurranseutøvere og en fortsatt 
satsning på turn menn.  
 
NIF tilskuddet består av: 

- grunntilskudd 
- regionstilskudd 
- barn, ungdom og bredde (post 3); disse er bundet til aktivitet på lokalplan. Vi må 

rapportere på beløpet og tilbakebetale ubrukte midler 
 
Tilskuddet fra NIF kan ikke forventes å øke nevneverdig, så for å opprettholde aktivitetstilbudet på 
alle aktiviteter må vi ha flere sikre inntekter. Den foreslåtte økningen i forbundskontingent er 
innbakt i det fremlagte forslaget til budsjett. Dersom vi endrer summene må vi også endre 
forslaget til budsjett.  
 
Forslaget omfatter også en økning i Trenerlisensen. Denne lisensen inneholder: 

- grunnforsikring, arrangementsforsikring og yrkesskadeforsikring 
- Trenerposten 
- Gym og turn bladet 
- Forbundskontingenten 

Bakgrunnen for økningen på denne trenerlisensen har sammenheng med den kraftige 
kostnadsøkningen vi har hatt på den tilhørende forsikringen.  
 
Konkurranselisensen foreslås opprettholdt på samme nivå som tidligere. Det ligger også inne i 
forslaget at konkurranselisensen ikke knyttes til forbundsavgiften, og at forbundsstyret gis 
anledning til å justere lisensene dersom tilhørende kostnader endrer seg vesentlig. Dette skal i så 
fall skje med minst 3 måneders varsel. 
 
# 9 Morten Karlsen, Buskerud krets 
Sak 9 består av fire forslag og vi ønsker en separat avstemming for hvert forslag. Ønsker også å 
minne om at sak 9 ikke har noen direkte sammenheng med sak 7B. 
Forslag til sak 9: 
Vi ber om at saken behandles som 4 separate saker: 
9A: Trenerlisensen 
9B: Forbundsavgift 
9C: Konkurranselisens 
9D: Forbundsstyrets anledning til å endre satsene i trener –og konkurranselisensen. 
Avstemningen blir gjort for hver sak. 
 
# 15 Willy Skogø, Nord-Trøndelag krets 
Jeg vil ikke gå i mot forslagene, men ønsker å gå inn på argumentene. Sak 7 B er den reelle 
begrunnelsen for forslaget i sak 9. Der står det at vi trenger økte inntekter for å finansiere 
toppidrettssatsningen. Denne begrunnelsen er saklig nok, men det er viktig å vite at det er det vi 
bevilger penger til. 
 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
Det er de totale oppgavene i den foreslåtte Langtidsplanen som gjør at vi trenger økte inntekter. 
Vedtaket på tinget i 2004 om toppidrettssatsing er en faktor, men opprettholdelse av øvrig 
aktivitet, og økning i medlemsmasse koster også. 
 
# 99 Gunnar Risa, Sportsklubben STAG turngruppa 
Det er synd ikke kretslederen fulgte opp forslaget fra tidligere. Vi må se sak 9 og 7 B i 
sammenheng. Dersom vi ikke vedtar økt forbundsavgift blir presset større på å vedta loddsalg. 
Loddsalg er ikke veldig ønskelig. Jeg er enig i at begrunnelsen først og fremst er satsningen på turn 
menn, og vil heller ha økte lisenser enn loddsalg. 
 



13 

# 136 Anniken Thinn, Barne- og ungdomskomiteen 
Det blir feil å hekte den økte kontingenten på turn menn. Satsningen på turn menn er et løft for 
hele turnnorge, og det vil komme alle til gode. Jeg synes vi skal støtte forslaget fra forbundsstyret. 
 
#17 Karin  Michaelsen, OAGTK  
Jeg synes økt kontingent betyr en satsning på turn generelt. Vi må ikke være utålmodige, og det at 
det skjer en satsing på turn menn vil komme de andre grenene til gode. 
 
# 95 Lisbeth Coste, Ski IL turn 
Tas det høyde for å tjene penger på den økte trenerlisensen, eller er det for å dekke reelle 
kostnader? 
 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
Det er ikke riktig å se loddsalg som et ris bak speilet. Hovedpoenget er et behov for økte inntekter 
for å opprettholde og videreutvikle aktivitetstilbudet. Trenerlisensen går med et minimalt 
overskudd. 
 
# 146 Tove Paule, Idrettsstyret 
Vi vet at norsk tipping flater ut. Vi kan derfor ikke forvente at tilskuddet fra tippemidlene skal øke, 
prognosene sier tvert i mot. 
 
#17 Karin Michalesen, OAGTK 
Ønsker å se helhetlig på dette, og fremmer følgende forslag: 

1. Kretsstyret i OAGTK støtter styrets forslag om en økning av trenerlisensen til 350,- 
2. Kretsstyret i OAGTK støtter styrets forslag om økning av kr. 10,- pr medlem i 

forbundsavgift. 
3. Kretsstyret foreslår en dobling av konkurranselisensen, sees i sammenheng med sak 7 B/3  

Ønsker at det blir presisert om prisendringen i trener og konkurranselisensen er direkte knyttet 
mot forsikringen. 
Ønsker tverrfaglig gruppe som kan jobbe med dommerhonorar. 
 
# 81 Tore Klevenberg, Oslo Turnforening 
Oslo turn med sine 4000 medlemmer støtter forbundsstyrets forslag og OAGTKs innlegg. 
 
# 58 Jette Anholt, Hof IL Turngruppe 
Jeg kommer fra en liten forening som driver bare med bredde. Vi har hørt mye om 
toppidrettssatsningen, og det er bra. Hva med å se på reduksjon i utgiftene i stedet for å øke 
inntektene? 
 
# 3 Oddrun Vabø, forbundsstyret 
Vi har fått forslag fra OAGTK om dobling av konkurranselisensen. Vi ønsker å gjøre 
tingforsamlingen oppmerksom på at det er et komplisert regnestykke som ligger til grunn. Vi har 
ikke regnet presist på utgifter til dommerutgifter, og vi ser at det også vil komme en hel del 
administrativt arbeid ved lønning av dommerne. Vi ønsker ikke å støtte OAGTK sitt forslag 
angående honorering av dommere. 
 
# 70 Trude Riple, Laksevåg turn og idrettslag 
Jeg er betenkt på siste avsnitt i styrets forslag. Som lag har vi ikke kontroll på økning i lisensene. 
Forslag fra Laksevåg turn og idrettslag:: 
Øke forbundsavgiften med kr. 15,- i alle alderskategorier. Stryker siste avsnittet i forslaget. 
 
# 13 Randi Ulvestad, Møre og Romsdal krets 
Til forretningsorden. Morten Karlsen foreslo firedeling av forslaget, og det var dirigentene enige i. 
Diskusjonen har ikke fungert slik hittil. Ønsker at vi diskuterer en ting av gangen. Saken er 
fremmet som en sak.  
 
Votering over forslag fra # 9 Morten Karlsen:  
Vi ber om at saken behandles som 4 separate saker: 
9A: Trenerlisensen 
9B: Forbundsavgift 
9C: Konkurranselisens 
9D: Forbundsstyrets anledning til å endre satsene i trener –og konkurranselisensen. 
Avstemningen blir gjort for hver sak. 
Vedtak: Enstemmig godkjent å dele saken i fire punkter. 
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9A: Trenerlisensen 
Votering over forbundsstyrets forslag: 

Trenerlisensen økes til kr. 350,- pr år med virkning fra sesongen 2007 – 2008.  

Vedtak: Enstemmig godkjent 
 
 
# 118 Britt Mellegaard, Trondhjems Turnforening 
Laksevåg sitt forslag om økt medlemsavgift hadde som forutsetning av pkt 4 strykes. Hvordan har 
dirigentene da tenkt av vi kan dele opp avstemmingen? 
 
# 95 Lisbeth Coste, Ski IL turn 
Vi må først avklare om vi vil ha en økning i det hele tatt, før vi stemmer over størrelsen på 
økningen. 
 
# 24 Lise Mandal, Vestfold Gymnastikk- og turnkrets 
Vi kan ikke sette forslagene opp mot hverandre, da kan vi ikke stemme ned begge. 
 
# 99 Gunnar Risa, Sportsklubben STAG turngruppa 
Jeg er enig med Lise Mandal. Vi må først stemme over om det skal økes, deretter sette de to 
forslagene opp mot hverandre 
 
# 142 Øistein Leren, Generalsekretær 
Det korrekte her blir å stemme over det mest ytterliggående forslaget først, deretter 
forbundsstyret sitt forslag. Hvis begge faller er vi tilbake på dagens nivå. 
 
9B: Forbundsavgift 
Votering over forslag fra Laksevåg turn og idrettslag: 
Forslag på å øke forbundsavgiften med kr. 15,- i alle alderskategorier. Stryker siste avsnittet i 
forslaget. 
Antall stemmer for: 22 
Antall stemmer mot: 102 
Vedtak: Forslaget falt mot 22 stemmer. 

Votering over forbundsstyrets forslag: 
Forbundsavgiften økes med kr. 10 i alle alderskategorier fra og med 2007. 

Barn 0-12 år:  Kr. 40,- 
Ungdom 13-19 år: Kr. 60,-  
Voksne:  Kr. 75,- 

Antall stemmer for: 111 
Antall stemmer mot: 13 
Vedtak: Forslaget vedtatt mot 13 stemmer. 
 
9C: Konkurranselisens 
Votering over forslag fra OAGTK om dobling av konkurranselisensen.  
OAGTK foreslår en dobling av konkurranselisensen, sees i sammenheng med sak 7 B/3 
Antall stemmer for: 15 
Antall stemmer mot: 109 
Vedtak: Forslaget falt mot 15 stemmer. 
 
 
Votering over forbundsstyrets forslag: 
Beløpene på dagens konkurranselisens videreføres med kr. 70,- 150,- 135,- i de ulike kategoriene. 
Beløpene er ikke koblet mot forbundsavgiften. 
Antall stemmer for: 111 
Antall stemmer mot: 13 
Vedtak: Forslaget vedtatt mot 13 stemmer. 
 
9D: Forbundsstyrets anledning til å endre satsene i trener –og konkurranselisensen. 
Votering over forbundsstyrets forslag: 
Forbundsstyret gis anledning til å innføre endringer i satsene for trener og konkurranselisens i tråd 
med prisendringer på tilhørende kostnader. Endringer i disse satsene skal være vedtatt senest 3 
måneder før ny lisensperiode. 
Antall stemmer for: 43 
Antall stemmer mot: 81 
Vedtak: Forslaget falt mot 43 stemmer. 
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Sak 10  Behandle langtidsplanen 2007 - 2010 
# 1 Stig Nilssen, president 
Utgangspunktet for revidert langtidsplan er langtidsplanen 2001-2004, langtidsplanen 2005-2008, 
Gym og Turns fremtid 2003-2010, Idrettspolitisk dokument 2003-2007 samt status pr. 
01.01.2006. 
 
Vår visjon er at gymnastikk og turn skal være en idrett for alle og vårt motto er at grunnlaget 
legges i gym og turn. Overordnede aktivitetsmål er at det skal utøves verdibasert ledelse i hele 
organisasjonen og vi skal oppnå toppidrettsresultater i apparatturn for menn innen 2016. Vi skal 
også kjennetegnes ved gode treningstilbud og gode arrangementer. Vi vil arbeide for at det blir 5 
% årlig medlemsvekst totalt sett, og 10 % årlig vekst i antall lisensierte konkurranseutøvere.  
Idrettens aktivitetsverdier er glede, helse, fellesskap og ærlighet. Disse fire verdiene, sammen med 
de fire organisasjonsverdiene frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd skal danne  grunnlaget for 
all aktivitet og ledelse. Vi har over 3000 tillitsvalgte i vår organisasjon og disse utgjør vår viktigste 
ressurs. I vår aktivitetsmodell er det konseptene Gymlek, Idrettens Grunnstige, SALTO, Turbo God 
Trening og seniorgymnastikk som skal utgjøre basisen i aktivitetstilbudet. Ut fra disse konseptene 
kan man orientere seg videre mot stevne- og oppvisningstilbud eller konkurransetilbudene. Den 
nye langtidsplanen inneholder strategier for det videre arbeidet innen både breddeaktivitetene og 
konkurransegrenene.  
 
I tillegg skal vi i langtidsplanperioden også jobbe aktivt med de viktigste rammebetingelsene for 
aktivitetene. Fokus på rammebetingelsene er helt nødvendig for å få mest mulig trykk på 
aktivitetene! God økonomistyring er en viktig faktor videre også, og i forhold til det som skjer ellers 
i Norge og norsk idrett må vi forberede oss og følge med på utviklingen av den nye organiseringen 
av fylker når vi skal foreta inndeling av våre egne regioner.  
 
Vi skal fortsette med utgivelse av Gym & Turn og Trenerposten, og vi ønsker å legge til rette for 
god markedsføring, påvirke styrende organer, utarbeide standardpakker for utstyr og benytte 
utstyrsavtalene på best mulig måte. Det skal være god kvalitet på arrangementer. Vi skal fortsette 
å markedsføre aktivitetskonseptene, og vi skal oppdatere NGTF sin presentasjonsvideo.  
 
Innen kompetanse og utdanning skal det arbeides med utdanningsplaner på alle nivåer, vi skal 
benytte idrettens læringsportal, og vi skal gjennomføre lederutdanning i våre foreninger. 
 
Samarbeid mellom alle ledd i organisasjonen er en viktig forutsetning for å lykkes. Vi må erkjenne 
at alle aktiviteter har noe å lære av hverandre.  
 
Forbundsstyret foreslår at vedlagte langtidsplan for perioden 2007 – 2010 vedtas. 
 
# 136 Anniken M. Thinn, barne- og ungdomskomiteen: 
Hvor blir det av ungdom under hovedfokus? Dette er den viktigste målgruppen i NIF sin politikk. 
Foreslår at ungdom fremheves som et hovedfokus i innledningen til langtidsplanen, i tillegg til de 
områdene som allerede står fremhevet.  
Forslag: ”Ungdom” fremheves som et hovedfokus i innledningen til langtidsplanen, i tillegg til de 
områdene som står fremhevet i dag. 
 
# 39 Atle Bolstad, Bolstadøyri Turnlag: 
Det er mye entusiasme i langtidsplanen. Utredningen var langt lettere og mer innbydende enn i 
første delen av planen. Formuleringen ”gymnastikk og turn skal være en idrett for alle”, er ingen 
visjon, men et mål. Det bør formuleres en annen visjon. Hvis man ser på frafallet er det ingen 
dekning for et livslangt engasjement som det står i planen.  
Forslag: Gymnastikk og turn skal være en idrett som favner alle i felles bevegelsesglede. 
 
# 140 Kjell Lars Andreassen, Norges Turnveteraner: 
Det er mange som holder på med gym og turn til langt oppi årene. De over 55 år er kanskje ikke 
godt nok ivaretatt, men hvis forbundet får mer følelse for seniorgymnastikk vil de eldste bli en mer 
naturlig del av forbundet. 
 
SØNDAG 
# 148 Torill Aas Sundby, konsulent:  
Endringer i deltakerlista;  
Asker Turnforening: Eva Sunde har reist 
Oslo og Akershus Turnkrets: Heidi Holm er representant. 
Stavanger Turnforening: Knut M. Høiland erstatter Siv Ueland Fjeld  
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# 100 Wivy Andersen Skotnes, Stathelle og Omegn IL Turn:  
Til dagsorden: Det er flere som skal reise tidlig i dag søndag, så vi ønsker å foreslå at valget tas 
som første sak. 
Forslag:  Sak 13, Valg, gjennomføres først. 
 
# 13 Randi Flem Ulvestad, Møre og Romsdal Gymnastikk- og Turnkrets: 
Det er litt rart å gå til valg før budsjettet er vedtatt, så vi støtter ikke dette forslaget. 
 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Forbundsstyret ønsker å beholde sakslisten slik den er fordi det er mest naturlig å ta budsjettet før 
valget. 
 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
Da går vi til avstemming på forslaget om å endre sakslisten. 
Vedtak: Forslaget falt mot 11 stemmer. 
 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
Vi starter med kapittel 3 side 15 og ber om at vi går gjennom planen side for side. 
 
# 28 Kjell Harald Kvande, Arbeidernes Turn- og Idrettsforening: 
Kommentar til gymnastikk barn: Barn og ungdom er viktig og motorikken mangler. Kan det 
komme bedre frem at vi må trene inn bedre motorikk hos barn? 
 
 
# 95 Lisbeth B. Coste, Ski IL Turn: 
Kommentar til gymnastikk ungdom: Siste mål om rekruttering av ungdom til internasjonale 
gymnastikkfestivaler. Det er nå 14 dager til neste påmeldingsfrist og vi vet enda ikke hvilke 
programmer som skal være med. Det medfører at færre ungdommer melder seg på. 
 
# 70 Trude Riple, Laksevåg Turn- og Idrettslag: 
Kommentar til turn kvinner på side 23: Under mål turn kvinner savner jeg litt det som står under 
turn menn om rekrutteringskonseptet. Det samme gjelder RG. 
 
# 31 Guro Sandnes, Arendals Turnforening: 
Integrering er viktig. Det er mange haller i Norge der vi ikke kan tilby aktiviteter for 
funksjonshemmede. Vi bør legge til rette slik at funksjonshemmede kan drive aktivitet. Svaksynte 
og hørselshemmede har også problemer og vi må tenke konstruktivt på disse problemene.  
 
Forslag til nytt mål i kapittel 6: NGTF’s utstyr- og anleggspark skal være tilgjengelig for alle, også 
funksjonshemmede. 
 
# 146 Tove Paule, NIF/NOK: 
Jeg leder integreringsutvalget i norsk idrett. Dette er en tung og utfordrende jobb. Vanlige utøvere 
kler av seg, men funksjonshemmede klær av seg i dobbel forstand. Det er greit å gi et tilbud til alle 
med lette funksjonshemminger, men vanskelig når det kommer personer med tyngre 
funksjonshemminger. Vi har fått i gang et møte med det offentlige, og idretten må ta seg av det 
den har kapasitet til. Vi må få kompetansenettverk på plass. Øremerking av aktivitetsmidlene er en 
mulighet. Vi ser også på organisasjonen og utviklingen av helsesportlagene. Jeg ser at NGTF i sin 
plan legger vekt på å ha aktivitetene med funksjonshemmede integrert i det øvrige tilbudet. Dette 
er ikke alltid nødvendig. 
 
# 54 Chris Buunk, Harstad Turnforening: 
Turnforbundet kunne vært mer offensiv i forhold til integrering av funksjonshemmede. Vi tok over 
ansvaret i 1994, og vi har ikke intern kompetanse på området. Det burde stå at vi er ute etter å få 
egne folk med kompetanse på dette området. Vi burde kanskje ha en egen modul i trener 1 med 
aktivitet for funksjonshemmede. Vi burde hatt en gruppe som arbeidet med hva gymnastikk og 
turn kan gjøre for funksjonshemmede. Når det gjelder begreper så snakker vi nå om inkludering av 
funksjonshemmede og ikke integrering. 
 
# 112 Frank Johansen, Tjøme Turnforening: 
Forslag: Tilleggsmål for utdanning generelt: Legge til rette for en mer brukervennlig læringsportal 
(www.idrettskurs.no). 
 
# 39 Atle Bolstad, Bolstadøyri Turnlag: 
Vårt lag startet opp med mosjonsskole i 1993 etter forbundets initiativ. Vi har etterlyst at 
forbundet skal engasjere seg i dette prosjektet. Det er gledelig å kunne gi ros til forbundet for å 
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satse på eldre. Dette burde tas med i kapittel 9 om evaluering av planperioden. Et punkt om hva 
som har skjedd med arbeidet på de eldre. 
 
# 60 Vibece Hobbelstad, Hokksund Turnforening: 
På side 30 integrering av funksjonshemmede. Er dere sikker på at det ikke finnes kompetanse på 
aktivitet for funksjonshemmede? Jeg har selv utdanning innen dette fagfeltet. 
 
# 58 Jette Anholt, Hof IL turngruppa: 
I andre organisasjoner går høringsnotat på langtidsplanen ut og slik bør det være i NGTF også. Da 
hadde vi kanskje sluppet de innleggene vi har hørt i dag. 
 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Et svar på spørsmålet om hvorfor ikke ungdom er vektlagt. Jeg viser til kapittel 3 om gymnastikk 
for ungdom. Her vises strategiene for ungdomssatsingen med oppfølging av kurslærere, kurs på 
convention, samarbeid i norden, videreutvikling og bruk av SALTO, samt markedsføring av stevner 
i inn- og utland. Det legges også opp til attraktive konkurranser for ungdom med norges cuper og 
divisjonskonkurranser i troppsgymnastikk. Hvis det er ønsker i forhold til det som står på side 12 
så er det ikke noe i veien for å ta dette inn. Angående motorikk for barn så står dette i planen. Når 
det gjelder gymnastrada så er det lagt en brosjyre der det står om programmene, men denne 
kunne nok vært bedre. Innspillet om adgang til haller for funksjonshemmede skal tas til vurdering i 
den videre redigeringen. Vi har diskutert hvorvidt vi kan være mer offensive med tanke på 
integrering av funksjonshemmede og tar med videre det som er foreslått. 
 
Det er trykkfeil på side 35, andre linje. Det skal være 10 % årlig økning på konkurranseutøvere. Vi 
skal være pådrivere for forbedringer på idrettens læringsportal, og vi skal få med evaluering av 
seniorgymnastikk. Vi skal også legge til rette for høringsrunder i forhold til framtidige 
planutarbeidelser, og det er absolutt gledelig at organisasjonen rår over mer kompetanse i forhold 
til funksjonshemmede enn vi var klar over. 
 
# 136 Anniken Mellegaard Thinn, Barne- og ungdomskomiteen: 
Jeg er helt enig i forslaget om å danne et motorisk grunnlag. Punkt 3 bør redigeres. 
Foreslår også at ordene ”allsidighet” og ”utfordringer” tas ut av setningen ”trenings-, konkurranse- 
og oppvisningsaktivitetene skal preges av…”. 
 
Forslag til eget punkt: Aktiviteten skal være grunnleggende, allsidig og utfordrende, og gi barna at 
godt motorisk grunnlag.  
 
# 146 Tove Paule, NIF/NOK: 
Jeg vil anbefale forslaget om å ta inn ungdom i innledningen på det sterkeste. Fokuset er fortsatt 
satt på ungdom i det offentlige. Det vil være uklokt å la dette være. 
 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
Vi stemmer over forslaget på visjonen fra Atle Bolstad:  
Forslag:  
”Gymnastikk og turn skal være en idrett som favner alle i felles bevegelsesglede”. 
Vedtak:  Enstemmig vedtatt. 
 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
Vi stemmer over forslaget om endringer på side 13:  
Forslag: 
”All aktivitet i NGTF skal drives med utgangspunkt i idrettens verdigrunnlag, hvor glede, helse, 
fellesskap og ærlighet er grunnpilarer. Dette skaper forutsetning for økt trivsel som igjen kan gi 
varig medlemsengasjement i vårt forbund. Idrettens organisasjonsverdier som frivillighet, 
demokrati, lojalitet og likeverd, skal ligge til grunn for ledelsen av aktivitetene på alle nivåer i lag, 
kretser og forbund.” 
Vedtak:  Enstemmig vedtatt. 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
Vi stemmer over forslaget om endringer på side 12: 
Forslag: ”Ungdom” fremheves som et hovedfokus i innledningen til langtidsplanen, i tillegg til de 
områdene som står fremhevet i dag. 
Vedtak:  Enstemmig vedtatt. 
 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
Vi stemmer over forslaget om endringer på side 16: 
Forslag:  
Nytt punkt: 
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”Aktiviteten skal være grunnleggende, allsidig og utfordrende, og gi barna et godt motorisk 
grunnlag” legges til som eget punkt. 
 
”ordene ”allsidighet” og ”utfordringer” tas ut av setningen ”trening-, konkurranse- og 
oppvisningsaktivitetene skal preges av…” 
Vedtak:  Enstemmig vedtatt. 
 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
Vi stemmer over forslaget om å legge til et nytt punkt under kapittel 5: 
Forslag: Tilleggsmål under utdanning: Vi skal legge til rette for en mer brukervennlig læringsportal 
(www.idrettskurs.no). 
Vedtak:  Enstemmig vedtatt. 
 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
Vi stemmer over forslaget om å legge til et nytt punkt under kapittel 6: 
Forslag: 
Nytt mål: NGTF’s utstyr- og anleggspark skal være tilgjengelig for alle, også funksjonshemmede. 
Vedtak:  Enstemmig vedtatt. 
 
# 129 Brit Øiesvold, dirigent: 
På side 25 er det en feil under troppsgymnastikk. Det er 12 regioner med eget utvalg. Nord 
Trøndelag og Vestfold har også utvalg i Troppsgymnastikk.  
Hele langtidsplanen ble tatt til votering. 
Vedtak:  Planen ble enstemmig godkjent. 
 
Sak 11 Behandle budsjett 2007 og 2008 
# 142 Øistein Leren, generalsekretær: 
Langtidsbudsjettet for 2007 og 2008 skal uttrykke innholdet i langtidsplanen i penger. Slik 
budsjettet er satt opp, er det lagt opp til et nøkternt inntektsbudsjett, samtidig som utgiftssiden er 
holdt på et realistisk nivå. Det er tatt nødvendig hensyn til historiske tall, og de forutsetninger som 
ligger i vedtakene i sak 9 er lagt inn.  
 
På inntektssiden er det lagt opp til videreføring av frivillig salg av turnkalendere. Det vil bety en 
stor svikt i inntektene dersom den ikke går som forutsatt. Det er også lagt til grunn en videreføring 
av sponsorinntektene fra nivået i budsjett 2006, samt at vi i 2007 har med oss 1000 deltagere til 
Dornbirn. Norsk tipping danner hovedgrunnlaget for finansieringen av norsk idrett, og de siste 
årene har det vært stagnasjon og litt tilbakegang i omsetningen. Det har vi tatt hensyn til i 
budsjettet, og det er ikke lagt inn en økning i disse inntektene ut over det som en økning i 
medlemstall vil kunne tilsi. 
 
Det er lagt inn en økning i medlemstall og antall lisensierte utøvere og trenere slik langtidsplanen 
legger opp til, samtidig som det også er forutsatt at toppidrettssatsningen innen turn menn 
finansieres som forutsatt i tingvedtaket i 2004. Den økte satsningen på alle aktivitetene vil også 
medføre behov for noe økning i administrasjonen. Det er lagt inn kostnader også til 
markedsføringstiltak, samt til utvikling av materiell m.m. i forbindelse med seniorgymnastikk.  
Vedtak:  Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt ved akklamasjon. 
 
Sak 12 Tildeling av stipend fra kretsenes jubileumsfond 
Dirigenten redegjorde for at det ikke var søkere til stipend fra jubileumsfondet selv om det har 
vært bekjentgjort i henhold til statuttene. 
 
# 117 Stig Rønne, Trondhjems Turnforening 
Er disse fondene godt nok kjent? Kanskje det er litt for lite info rundt i lagene om hva man kan 
søke på til hva. 
Vedtak:  Situasjonen tas til etterretning.  
 
Sak 13 Valgkomiteens innstilling 
# 118 Britt Mellegaard, valgkomiteens leder, orienterte om valgkomiteens innstilling. 
 
Valgkomiteen hadde gitt en relativt fyldig redegjørelse for sitt arbeid i tingdokumentene. 
Valgkomiteens leder redegjorde grundig for mange av de vurderinger som valgkomiteen hadde 
gjort i arbeidet med å sette sammen de ulike komiteene og forbundsstyret, det være seg både 
geografiske og kompetansemessige hensyn. 
 
Komiteen har vært opptatt av å finne frem til personer som har nødvendig kompetanse og erfaring 
både fra idretten og sivilt til å ivareta de forpliktelser som er pålagt i hh til lover og bestemmelser 
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og til å ta tak i NGTFs utfordringer innenfor vår egen idrett spesielt – og innenfor norsk idrett 
generelt. Vi har videre vært opptatt av å finne frem til personer som kan ivareta alle sider av NGTF 
som organisasjon: topp og bredde, unge og gamle, tillitsvalgte og ansatte - på alle plan, og som 
kan fungere som lag eller team, slik at det ikke blir kastet bort ressurser på interne problemer og 
stridigheter.  
 
Valgkomiteen vil understreke at alle som velges til forbundsstyret eller komite, må søke å ivareta 
interessene til NGTF som totalorganisasjon, selv om det kan i enkelte tilfeller kan skje at det som 
er bra for totaliteten kan oppleves som mindre bra for ”hjemmemiljøet”.  
 
Utgangspunktet for Valgkomiteens forslag er NGTFs formål, oppgaver og kompetanse som fremgår 
av lovene, samt hvilke oppgaver og ansvar som forbundsstyret og de tingvalgte komiteer/utvalg 
har.  
 
Konkret har Valgkomiteen gjort seg følgende betraktninger i forhold til de enkelte komiteene: 
 
Kontrollkomiteen skal i korthet kontrollere at Forbundsstyret anvender NGTFs midler på riktig 
måte. Komiteen bør bestå av folk med lang erfaring fra ulike organisasjonsledd og med relevant 
faglig kompetanse – bl.a. økonomi-/revisorkompetanse. I Valgkomiteens forslag er det både 
organisasjonskompetanse, næringslivskompetanse og økonomi/revisorkompetanse. 
 
Lovkomiteens arbeidsområde er lover – fortolkning av lovene og lovforslag. I Valgkomiteens forslag 
er det kompetanse og erfaring fra både NGTFs organisasjonsledd og NIF og juridisk kompetanse. 
 
Domsutvalget skal behandle anmeldelser fra forbundsstyret for overtredelser av straffebelagte 
handlinger/ unnlatelser i hh til NIFs straffebestemmelser og brudd på NGTFs 
konkurransebestemmelser. I Valgkomiteens forslag er bred organsisasjons-kompetanse og juridisk 
kompetanse. 
 
Appellutvalget skal behandle anker over avgjørelser truffet av NGTFs Domsutvalg. Også her 
foreslår Valgkomiteen personer med bred organisasjonserfaring – samt at utvalget har juridisk 
kompetanse. 
 
Selv om Valgkomiteen har fått tilbakemelding om at enkelte av medlemmene i Domsutvalget og 
Appellutvalget synes at det er liten aktivitet, håper vi fortsatt på at disse utvalgene skal forbli 
arbeidsledige. Dog kan det bli så galt at et eller begge utvalg må i aksjon, og det er da viktig å ha 
utvalg med nødvendig kompetanse – og kanskje ikke minst sunt vett.  
 
Fondsstyret som arbeider etter vedtatte statutter for NGTFs fond, har vel heller ikke vært 
overarbeidet. I denne komiteen skal det være en representant fra Kontrollkomiteen, og ellers 
personer med organisasjonserfaring. Dette er ivaretatt i Valgkomiteens forslag. 
 
Valgkomiteen foreslås av Forbundsstyret og jeg har allerede redegjort ganske mye for komiteens 
oppgaver. 
 
Det aller viktigste er vel å si noe om forbundsstyrets oppgaver. En detaljert oppgaveliste –fremgår 
av lovenes § 16.  
 
Vi har i Valgkomiteens innstilling gjengitt den ”kravspesifikasjon” til et samlet forbundsstyre som vi 
har lagt til grunn for våre vurderinger. Utgangspunktet for vårt forslag til forbundsstyre er at styret  
 

� skal ha et bredt idrettspolitisk og faglig totalansvar for norsk gymnastikk og turn som 
helhet, 

� er bevisst på det ansvar som er pålagt styret og med evne til å følge opp dette, 
� har en bred erfaringsbakgrunn med komplementær kompetanse - både generell 

kompetanse og spisskompetanse, 
� har erfaring fra å fungere som et team, og som kan fremstå som en enhet som kan bringe 

idretten vår videre og ytterligere øke vår anseelse både innenfor norsk idrett og i 
samfunnet for øvrig.  

 
I hh til NGTFs og NIFs lover skal president og visepresident velges enkeltvis, mens 
styremedlemmene og varamedlemmene skal velges samlet. Det som da er viktig å være klar over 
er at eventuelle benkeforslag ikke kan settes opp mot de enkelte i Valgkomiteens forslag til 
styremedlemmer og varamedlemmer. Ved å stemme for et eventuelt benkeforslag vet man altså 
ikke hvem man stemmer ut – i sin ytterste konsekvens kan dette godt være en kandidat som man 
gjerne skulle ha sett ble valgt til styremedlem eller varamedlem. 
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Mellegaard ba de enkelte medlemmene som var foreslått til forbundsstyret komme fram til podiet 
etter hvert som de ble presentert.  
 
Valgkomiteens forslag: 
 
President:  Stig Nilsen (Arendals Turnforening) 
Visepresident:  Veslemøy Viervoll (Klemetsrud I.L.) 
Styremedlem:  Morten Bråten (Oslo Turnforening) 
Styremedlem:  Ole Ivar Folstad (Trondhjems Turnforening) 
Styremedlem:  Hilde-Marie Thorstensen (Mosjøen I.L.) 
Varamedlem:  Ragnhild Mauseth (Hammerfest Turnforening) 
Varamedlem:  Tore Rømo (I.L. Stjørdals-Blink) 
 
De foreslåtte kandidatene utgjør tilsammen et styre bestående av personer med erfaring fra NGTFs 
styre, samt nye kandidater med erfaring både fra gymnastikk og turn og annen idrett. Forslaget 
dekker de krav til et samlet styre som Valgkomiteen har jobbet ut fra. I tillegg vil denne 
styresammensetningen bidra til viktige idrettspolitiske linker til andre deler av norsk idrett, bl.a. 
NIF/idrettskretsene og Olympiatoppen. Hva de enkelte kandidat står for, kan dere lese i 
Valgkomiteens innstilling.  
 
Mellgaard ønsket et godt og saklig valg. 
 
Takk for oppmerksomheten. 
  
# 128 Anne Ma Thorsen, Lovutvalget 
Hun redegjorde for prosedyrene for valg i henhold til loven. 
 
Sak 13 a Forbundsstyre  
President – valgkomiteens forslag: 
Stig Nilssen, Arendals turnforening   Gjenvalg 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon. 
 
Visepresident – valgkomiteens forslag: 
Veslemøy Viervoll, Klemetsrud IL turngruppe  Gjenvalg 
Vedtak: Valgt ved akklamasjon 
 
 
 
 
Styremedlemmer – valgkomiteens forslag 
Morten Bråten , Oslo Turnforening   Ny 
Hilde Thorstensen, Mosjøen IL turngruppe  Ny 
Ole Ivar Folstad, Trondhjems turnforening  Gjenvalg 
Vedtak: Valgt ved akklamasjon 
 
Varamedlemmer – valgkomiteens forslag 
Ragnhild Mauseth – HammerfestTurnforening  Ny 
Tore Rømo – I.L. Stjørdals-Blink turngruppe  Ny 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon 
 
Sak 13 b Kontrollkomiteen 
Leder: 
Arne Tyssø, Trondhjems Turnforening   Gjenvalg 
Medlemmer:  
Ingunn Thorsen, Moss Turnforening   Gjenvalg 
Evy Viken, Moss Turnforening    Gjenvalg 
Varamedlemmer:  
Jørn Nordeng, Bardu ILs Turngruppe   Gjenvalg 
Rune Reinertsen, Kristiansands Turnforening  Ny 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon 
 
Sak 13 c Domsutvalg 
Leder:  
Torgeir Røinås Pedersen, Fredrikstad Turnforening Gjenvalg 
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Medlemmer: 
Magne Hodne, Klepp Ils Turngruppe   Gjenvalg 
Marie Hole, Gran Ils Turngruppe   Gjenvalg 
Varamedlemmer: 
Leidulf Eide, Måløy Ils Turngruppe   Gjenvalg 
Berit Myhren Kristiansen, Lillehammer Turnforening  Gjenvalg 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon 
   
Sak 13 d Appellutvalg 
Leder: 
Gro Hoff, Trondhjems Turnforening   Ny   
Medlemmer: 
Trond Andersen, Fredrikshalds Turnforening  Gjenvalg 
Ragnar Wivestad, Kristiansands Turnforening  Gjenvalg 
Johan H. Mohr, Fana IL     Gjenvalg 
Trude Riple, Laksevåg Turn & IL   Gjenvalg 
Varamedlemmer: 
Ingrid Joa Sirnes, Sandved Turn   Gjenvalg 
Tore Berg Buan, Narvik Turnforening   Ny 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon 
 
Sak 13 e Valgkomité 
Leder: 
Britt Mellegaard, Trondhjems Turnforening  Gjenvalg 
Medlemmer: 
Svein Hagberg, Hammer Turn    Gjenvalg 
Jorunn Johanson, Voll Ils Turngruppe   Gjenvalg 
Siv Langerød-Erichsen, Tvedestrand Turn og IF Gjenvalg 
Terje Heen, Fredrikstad Turnforening   Ny som medlem 
Varamedlemmer: 
Oddrun Vabø      Ny 
Torstein Bjørkgård, Tromsdalen UIL   Ny 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon 
 
 
 
 
 
Sak 13 f Fondsstyre 
Leder : 
Brit Øiesvold, Bodø og Omegn IFs Turngruppe  Gjenvalg 
Medlemmer: 
Evy Viken, Moss Turnforening    Gjenvalg 
Leif Smaaland, Solberg Sportsklubb   Ny   
Varamedlemmer: 
Alf Teigen, Oslo Turnforening    Gjenvalg   
Per Østreng, Trøgstad Turnforening   Gjenvalg 
Vedtak:  Valgt ved akklamasjon 
 
Sak 13 g Lovkomité 
Leder: 
Anniken M. Thinn, Trondhjems Turnforening  Ny som leder  
Medlemmer: 
Tove Paule, Vestfossen IFs Turngruppe  Gjenvalg 
Svein Hagberg, Hammer Turn    Ny som medlem 
Varamedlemmer: 
John E. Sørby, Borge Turnforening   Ny 
Odd Gigstad, Ringerike Turnforening   Ny   
Vedtak:  Valgt  ved akklamasjon 
 
 
Sak 13 h Representanter til Norges Idrettsforbunds ting 
Forbundsstyret gis fullmakt til å oppnevne representanter til Ting i Norges Idrettsforbund og 
Olympiske Komite. 
 Vedtak:  Valgkomiteens forslag ble vedtatt ved akklamasjon 
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Under Tingmiddagen lørdag kveld ble følgende utmerkelser delt ut: 
 
NGTF’s fortjenstmedalje i sølv:  Veslemøy Viervoll, Klemetsrud ILs turngruppe 
      Oddrun Vabø, Lindås ILs turngruppe 
      Heidi Marie Taksdal, Klepp ILs turngruppe 
       
 
Oslo juni 2006 
 
 
 
Torkell S. Seppola Marianne Granlund Marianne Eikeland Hermod Buttedahl 
(Sign.)   (Sign.)   (Sign.)   (Sign.) 
 
 
 
 
 
Hege Hovland Skauby     Jan Johannesen 
(sign.)       (sign.) 


